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خبر فوتبال

 سویا با  ۳/۵ میلیون یورو به  دنبال 
جذب عابدزاده

منابع اسپانیایی خبر می دهند باشگاه سویا اسپانیا  �
به دنبال جذب امیر عابدزاده سنگربان ایرانی پونفرادینا 
است. به گزارش «ورزش سه»، به نظر می رسد انتظار 
برای مشخص شــدن مقصد بعدی ســردار آزمون و 
پیوســتن او به لیون یا یوونتوس، تنهــا انتقال جذاب 
زمستانی برای علاقه مندان به فوتبال در ایران نخواهد 
بود؛ چراکه اکنون برخی از رســانه های اســپانیایی از 
علاقه باشگاه سویا به جذب فوری امیر عابدزاده خبر 
می دهند. حضور یاســین بونو، گلر مراکشی به همراه 
تیم ملی کشــورش در جام ملت های آفریقا و ابتلای 
مارکــو دمیتروویچ دروازه بان صربســتانی به ویروس 
کرونا سبب شــده تا مدیران ســویا در پی یک انتقال 
سریع برای انتخاب یک سنگربان مطمئن درون دروازه 
تیمشان باشند و رسانه های محلی گزارش می دهند 
که رامون مونچی، مدیر ورزشــی این تیم، دست به کار 
شده و برای دیدن عابدزاده به تمرینات پونفرادینا نیز 
سر زده است. وب سایت infobierzo با اعلام این خبر 
در گزارشی نوشته است: اینکه امیر عابدزاده دروازه بان 
ایرانی پونفرادینا فصل فوق العاده ای را سپری می کند، 
یک چیز مشخص است و همین مسئله باعث شده تا 
سویا به جذب او علاقه مند شود. ظاهرا پس از اینکه 
بونو مراکشــی در جام ملت هــای آفریقا حضور دارد 
و همچنین دمیتروویچ، دروازه بان اصلی تیم ســویا، 
تمرینات خود را به دســتور یولــن لوپتگی ترک کرد، 
جذب عابدزاده تسریع شده است. برخی از خبرنگاران 
محلی مدعی شــده اند مونچی در روزهای گذشــته 
همراه یک شخص دیگر در تمرینات پونفرادینا حاضر 
شده تا عملکرد عابدزاده را از نزدیک مشاهده کند. به 
نظر می رسد آنها برای جذب سریع سنگربان تیم ملی 
به قطعیت رسیده اند و این باشگاه حتی حاضر است 
تا مبلغ ســه و نیم میلیون یورو نیز برای این انتقال به 
پونفرادینا بپردازد. کریستین وایخو، خبرنگار اسپانیایی 
deporteslasexta با اعلام این خبر مدعی شــد مدیر 
ورزشی سویا صبح روز گذشته برای آخرین ارزیابی ها 
از سنگربان ایرانی ۲۸ساله راهی شهر پومفرادا شده تا 
رایزنی های ابتدایی را در این خصوص به عمل بیاورد. 
عابدزاده فصــل خوبی را در پونفرادینا ســپری کرده 
است. او در ۱۹ بازی موفق به ثبت هشت کلین شیت 
شده و در هر دیدار میانگین ۰٫۷۴ گل دریافت کرده که 
برای یک سنگربان، آمار خوبی محسوب می شود. به 
هر شکل دروازه سویا در وضعیتی بحرانی قرار دارد. 
این تیــم دو گلر اصلی خود را تا چند هفته در اختیار 
ندارد و باید دید مذاکرات با پونفرادینا به چه شــکلی 
پیش خواهد رفت. نکته جالــب درباره عابدزاده این 
است که او از سال جدید میلادی و به خاطر حضور و 
سابقه چند ساله در فوتبال اروپا می تواند از پاسپورت 
اروپایی اســتفاده کند و این مســئله نیــز انتقال او به 
تیم های اروپایی و عدم اســتفاده از سهمیه بازیکنان 

خارجی را تسهیل می کند.

پایان کار کمالوند در فصل
 ۱۴۰۰-۱۴۰۱ فوتبال ایران؟

بــا وجود قانون ســازمان لیــگ فوتبال مبنی  �
بر جابه جایــی مربیان نهایتا در دو باشــگاه، فراز 
کمالوند در صورت جدایی از نفت مسجد سلیمان 
مشــکلی برای حضور در باشــگاه دیگری ندارد. 
به گزارش ایســنا، چرخشی شــدن برخی مربیان 
فوتبال ایران و شــائبه هایی که به وجود می آورد 
باعث شــد که ســازمان لیگ فوتبال به دنبال راه 
چاره ای بــرای مقابله بــا این پدیــده بگردد. در 
همین راســتا کمیته نقل و انتقالات ســازمان لیگ 
فوتبال پیش از شــروع فصــل ۱۴۰۰-۱۴۰۱ اعلام 
کرد که مربیان در طول یک فصل فقط می توانند 
با دو باشگاه قرارداد امضا کنند. این قانون به طور 
یکپارچه در تمام لیگ های فوتبال اجرا می شــود 
و این طور نیســت که مربی بتواند پس از جدایی 
از باشــگاه دوم در لیگ برتر، مربــی تیم دیگری 
در لیگ یک یا لیگ دو بشــود. همچنین ســازمان 
لیگ در این قانون به مربیانی که از باشگاه شــان 
اخراج می شوند، یک فرصت داده است. در واقع 
مربیــان در ۱+۲ باشــگاه فرصت حضــور دارند. 
البته ســازمان لیگ فوتبــال در اجرای این تبصره 
از قانونش سخت گیری هایی دارد تا فرصتی برای 

دورزدن قانون به وجود نیاید.
آیا کمالوند شامل این قانون می شود؟

فــراز کمالوند پیش از شــروع لیگ بیســت و یکم 
هدایت تراکتــور را بر عهده گرفت، اما عمر او در این 
باشگاه به لیگ برتر نرسید و پیش از بازی با النصر در 
لیگ قهرمانان آســیا از سمتش استعفا داد. کمالوند 
پــس از مدتی به نفت مسجدســلیمان پیوســت و 
حالا پس از حواشــی ای که لیدرهای این باشگاه در 
هفتــه چهاردهم لیگ برتر ایجاد کردند، در آســتانه 
جدایی از نفت اســت. البتــه تکلیف کمالوند پس از 
برگزاری جلســه او با مدیران نفت مسجد ســلیمان 
مشخص می شود. حضور کمالوند در تراکتور و نفت 
مسجد ســلیمان این سؤال را به وجود می آورد که آیا 
در صورت جدایی این مربــی از نفت، او می تواند در 
ادامه فصل ۱۴۰۰-۱۴۰۱ در تیــم دیگری حضور پیدا 
کنــد یا نه؟ پیگیری های انجام شــده نشــان می دهد 
قــرارداد کمالوند با تراکتور به ســازمان لیگ فوتبال 
ارائه نشــده بوده، به  همین  دلیل کمالوند از نظر این 
ســازمان فقط در نفت مسجد سلیمان حضور داشته 
اســت. در نتیجه فراز کمالونــد در صورت جدایی از 
نفت مسجد ســلیمان مشــکلی برای حضور در تیم 

دیگری ندارد.

 چرا علی علیپور به درد پرسپولیس 
نمی خورد؟

پرسپولیســی ها این روز ها دربــه در به دنبال جذب  �
مهاجم جدید هســتند و اســم علی علیپور هم در بین 
گزینه ها دیده می شــود. به گزارش فرارو، پرســپولیس 
پیش از مصدومیت عیسی آل کثیر، مهاجم اصلی اش، 
به شدت در تلاش بود تا هر طور شده یکی، دو مهاجم 
جدیــد را به خدمت بگیــرد. حالا که عیســی آل کثیر 
مصــدوم شــده و فصل را از دســت داده، ایــن نیاز به 
مهاجم، شــدت بیشتری در باشگاه پرسپولیس به خود 
گرفته اســت. پیش  از  ایــن از گزینه های زیــادی برای 
خط حمله پرســپولیس نام برده می شد که اسم علی 
علیپور هم در بین آنها دیده می شــد. مهاجم ســابق 
همین باشــگاه، این روز هــا در پرتغال حضــور دارد و 
برای ماریتیمو به میــدان می رود. علیپور در هفته های 
اخیر، پالس های زیادی برای بازگشــت به پرسپولیس 
فرســتاده؛ ولی واقعیت این اســت که در این مقطع از 
فصل علی علیپور به درد تیم پرســپولیس نمی خورد. 
نه اینکه علیپور مهاجم بدی باشد و اتفاقا در مقایسه با 
مهاجمان باقی مانده پرسپولیس گزینه به مراتب بهتری 
اســت؛ ولی از آنجا که پرســپولیس از لیگ قهرمانان 
آســیا حذف شــده و علیپور هم فعلا تا پایان فصل با 
ماریتیمو قرارداد دارد پس منطقی به نظر نمی رسد که 
پرسپولیس برای بازگرداندن مهاجم سابقش، علاوه بر 
تأمین دستمزد این بازیکن، هزینه ای به باشگاه ماریتیمو 
برای فسخ قرارداد این بازیکن در نقل و انتقالات زمستانی 
بدهــد. به عبارتی یحیی می تواند ایــن هزینه را صرف 
خرید بازیکنی جدید و با کیفیت کند و از طرفی در انتهای 
فصل علی علیپور را به صورت رایگان به تیم برگرداند 
تا در تابستان، با قدرت بیشتری مهیای رقابت های فصل 
جدید لیگ قهرمانان آســیا شود؛ به شرط آنکه مشکل 

پرسپولیس برای حضور در دوره جدید حل شود.

نقش خریدهای مجیدی 
در صدرنشینی استقلال

فرهاد مجیدی فقط یک تابستان سرمربی استقلال  �
بوده، اما توانسته با خریدهای هوشمندانه به هدفش در 
لیگ بیست و یکم برسد. به گزارش فوتبال ۳۶۰، نیم فصل 
اول لیگ برتر، با صدرنشــینی استقلال به پایان رسید و 
در بازی پایانی با نفت مسجدســلیمان، آنها با گل های 
امیرحسین حسین زاده و کوین یامگا به پیروزی رسیدند. 
دو بازیکنی که جزء خریدهای این فصل فرهاد مجیدی 
هستند. مجیدی، این فصل برای چهارمین فصل هدایت 
استقلال را تجربه می کند. هر سه فصل گذشته، مجیدی 
به عنوان مربی جانشــین به اســتقلال رفت و نقشی در 
نقل و انتقالات تابستانی نداشت. او فقط دو بار، فعالیت 
در نقل و انتقــالات نیم فصل را تجربه کــرد. عملکرد او 
در همین دو پنجره زمســتانی و خریدهای تابستانی این 
فصلش نشان داده مجیدی راه نقل و انتقالات کم حاشیه 

اما هدفمند را خوب می داند.
 بازسازی خط حمله

استقلال در دو فصل گذشته، خط حمله خطرناکی 
با مهدی قایدی و شیخ دیاباته داشت؛ بازیکنانی که هر 
دو، قبل از حضور مجیدی اســتقلالی شــدند و به  مرور 
افت کردند؛ به خصوص دیاباته که فصل پیش نتوانست 
انتظــارات را برآورده کنــد؛ اما این فصل در فهرســت 
بهترین گل زنان استقلال در لیگ برتر و جام حذفی، نام 
خریدهای مجیدی دیده می شود. کوین یامگا، امیرحسین 
حسین زاده، جعفر سلمانی، ارســلان مطهری و آرمان 
رمضانی، پنج گل زن برتر استقلال در این فصل هستند. 
ســه نفر اول، خریدهای اســتقلال در لیگ بیست و یکم 

محسوب می شوند. 
بازی سازهای  موفق

اســتقلال عادت کرده هر ســال یکی از هافبک های 
مؤثر تیمش را از دســت بدهد. این فصل هم مســعود 
ریگی از استقلال جدا شد. با این حال استقلال در پست 
هافبک دفاعی و میانی افت نکرده و بازی سازی بهتری 
هم نسبت به فصل گذشته انجام می دهد. در فهرست 
بهترین گل ســازهای اســتقلال نیز خریدهای مجیدی 
تأثیرگذارترین بازیکنان بوده اند. چهار بازیکن اســتقلال 
تا نیم فصل توانسته اند بیشــتر از یک گل برای تیم شان 
بســازند و ســه نفر از آنها، خریدهای مجیدی هستند. 
مهدی مهدی پور، زبیر نیک نفــس، کوین یامگا و رودی 
ژســتد، گل سازهای برتر استقلال در این فصل محسوب 
می شــوند. به جز مهدی پور، هر سه نفر دیگر این فصل 

توسط مجیدی خریداری شدند.
تیراندازی در سکوت

  ارســلان مطهــری از ذوب آهن و آرمــان رمضانی 
به عنوان بازیکن مازاد پرسپولیس به استقلال پیوستند. 
در این فصل هم امیرحسین حسین زاده، زبیر نیک نفس 
و عارف آقاســی، خریدهای پرحاشیه ای نبودند. جعفر 
سلمانی نسبت به آنها خرید بزرگ تری بود و بازگرداندن 
روزبه چشــمی نیــز اتفاقی قابل پیش بینی محســوب 
می شــد. کوین یامگا و رودی ژستد، خریدهای خارجی 
بودند کــه با تردیدهای زیــاد به ایــران آمدند و موفق 
ظاهر شــدند. تنها خرید پر ســر و صدای استقلال، امین 
قاسمی نژاد بود که فعلا تنها شکست خورده این تیم در 
نقل و انتقالات هم هست. مجیدی ترجیح داده به جای 
بمب های بــزرگ، در نقل و انتقالات مثل یک تک تیرانداز 

مستقیم به هدف هایش بزند.

برنامه یکشنبه 26 دى

لیورپول – برنتفورد ۱۷:۳۰ �
تاتنهام – آرسنال ۲۰:۰۰ �
 آتالانتا – اینتر ۲۳:۱۵ �
بیلبائو – رئال مادرید ۲۲:۰۰ �

 داستان ورود زنان به ورزشــگاه های فوتبال در 
ایــران تبدیل به دغدغه ای مبهم شــده که پاســخ 
چندان روشــنی برای حل وفصلش یافت نمی شود. 
پیش تر و در دولت حســن روحانی، جانی اینفانتینو 
به بهانه حضور در دربی تهران، به ایران ســفر کرد؛ 
ولی پیش شــرطش این بود که حتما باید با حســن 
روحانــی دیدار کنــد. رئیس فیفــا و رئیس جمهور 
وقت ایران در ســی آی پی فرودگاه امام خمینی به 
مــدت ۱۵ دقیقه یکدیگر را ملاقــات کردند و آنجا، 
جانی اینفانتینو پیراهن شــماره ۷ را با اســم حسن 
روحانی تقدیم کــرد. اگرچه خیلی زود دلیل اصرار 
رئیس فیفا مبنی بر ملاقــات با رئیس جمهور ایران 
مشخص نشــد، ولی بعدها رســانه های سوئیسی 
پرده از این موضوع برداشــتند کــه در دیدار مذکور، 
رئیس فیفا از رئیس جمهور ایران قول گرفته درهای 
ورزشگاه های فوتبال در ایران به روی زنان باز شود. 
طبق گزارش هایــی که آن روزها مخابره می شــد، 
قرار بر این شــده بود که ابتــدا در بازی های ملی و 
ســپس در بازی های باشگاهی، زنان بدون هیچ قید 
و شــرط و محدودیتی بتوانند وارد ورزشگاه شوند. 
این طور شــد که برای اولیــن بار بعــد از قریب به 
۴۰ ســال، در مهرماه ۱۳۹۸ و بــرای دیدار تیم ملی 
ایران با کامبوج در مرحله اول انتخابی جام جهانی، 
درهــای ورزشــگاه بــه روی زنانی کــه بلیت تهیه 

کرده بودند، باز شــد و آنها به ورزشــگاه راه یافتند. 
اگرچه عده شــان کم بود و در جایــگاه جداگانه ای 
نشسته بودند، ولی برای شروع اتفاق خوبی به نظر 
می رسید. باوجود این از بدشانسی دختران علاقه مند 
به فوتبال در ایران بود که کرونا بازی های فوتبال را 
بدون تماشاگر کرد؛ چون بعد از آن بازی، فدراسیون 
فوتبال و دولت حســن روحانــی توافق کرده بودند 
درهای ورزشگاه در بازی های تیم ملی در تهران، به 

همان منوال به روی زنان گشوده شود.
دولــت ابراهیم رئیســی و مســئله ورود زنان به 

ورزشگاه
کرونــا فرصت دوباره را از زنان ایرانی برای ورود 
به ورزشــگاه های فوتبال گرفت؛ چون با شیوع این 
ویــروس پیچیده، نه تنها در ایران بلکه در بســیاری 
از کشــورهای دیگر هم بازی ها بدون تماشــاگر شد 
تا علنــا انتظار زنان ایرانی برای ورود به ورزشــگاه 
مشــمول زمان شــود؛ اما در  این  بین اتفاق دیگری 
هــم رخ داد و با پایان یافتن دولت حســن روحانی، 
دولــت ابراهیم رئیســی، زمــام امور را به دســت 
گرفــت. از اظهار نظر خود ابراهیم رئیســی در زمان 
کاندیداتوری اش گرفته تا نظر چندین چهره نزدیک 
به او و البته تعــدادی از نمایندگان مجلس کنونی، 
کاملا مشــخص اســت که این دولت دغدغه ورود 
زنان به ورزشــگاه را ندارد و تا به حال هم تلاشــی 

برای این امر، به دلخواه خودش نکرده اســت. نگاه 
متفاوت این دولت به مسئله ورود زنان به ورزشگاه 
با نامه اتمام حجت گونه فیفا به فدراســیون فوتبال 
ایران و مســئولان رده بالای ورزش هم همراه شد تا 
در این فصل فوتبالی، ایران روزهای عجیب و غریبی 
را ســپری کند. ماجــرا از این قرار بود کــه روزنامه 
«شــرق» نامه ای از فیفا منتشر کرد که در آن رسما 
یاد شــده بود مســئولان رده بالای ورزش ایران قول 
داده اند از این به بعد درهای ورزشگاه به روی زنان 
در بازی های باشــگاهی هم باز شــود و فیفا منتظر 
عملی شــدن این وعده اســت؛ اما دولــت جدید با 
ایستادن بر سر دوراهی، تصمیمی نو گرفت. در واقع 
در دولت ابراهیم رئیسی به دلیل آنکه علاقه ای به 
ورود زنان به ورزشگاه وجود نداشت، تصمیم گرفته 
شــد کلا بازی های فوتبال در ایران بدون تماشــاگر 
شــود! این تصمیم برای فــرار از تهدیدات فیفا بود؛ 
چون بعد از ارسال نامه فیفا، مشخص بود این نهاد 
بین المللی دیگر عذر و بهانه ای از مسئولان ورزشی 
ایــران مبنی بر راه ندادن زنان به ورزشــگاه نخواهد 
پذیرفــت. در ایران، کرونا بهانه شــد و در تصمیمی 
بحث برانگیز اجازه ورود تماشــاگران به ورزشــگاه 
داده نشــده است. این اتفاق در شــرایطی رخ داده 
که فعالیت های دیگــر حوزه ها با حضور حداکثری 
برگزار شــد و ستاد مقابله با انتشــار ویروس کرونا، 

گویی فقط با ورزشگاه ها مشکل داشت!
دغدغه روز هفتم بهمن

ورزشــگاه های روباز فوتبال در ایــران در حالی 
به نظر ســتاد مقابلــه با کرونا لانه شــیوع ویروس 
تشخیص داده شد که فعالیت های مذهبی و هنری 
با حضور خیل مشتاق علاقه مندان و بعضا در فضای 
کاملا سرپوشیده برگزار شده و می شود. با دیدن این 
تفاوت ها بود که مشــخص شد شیوع ویروس کرونا 
بهانه است و مســئولان ورزش ایران به دلیل آنکه 
نتوانســته اند یکی، دو نهاد بالاتر را برای ورود زنان 
به ورزشگاه های فوتبال راضی کنند، مجبور شده اند 
کلا این بازی ها را بدون تماشــاگر پیــش ببرند! این 
حربه هم ظاهرا روزهای آخرش را ســپری می کند؛ 
چــون روز هفتم بهمن، تیم ملی ایران قرار اســت 
برابر عراق در دیداری حساس از مرحله انتخابی به 
میدان برود و ظاهرا جانی اینفانتینو رئیس فیفا هم 
قرار شده به ورزشگاه آزادی بیاید تا جشن احتمالی 
صعــود تیم ملی را از نزدیک ببیند. البته این حضور 
هــم بهانه اســت و او می آیــد تا وعده مســئولان 
ایرانــی برای ورود تماشــاگران زن به ورزشــگاه را 
مورد ارزیابی قرار دهد. حالا در آســتانه این ســفر، 
ســخنگوی دولت در توییتی وعــده داده بازی تیم 
ملی با عراق قرار اســت با حضور تماشاگران برگزار 
شود و انسیه خزعلی، معاون رئیس جمهور در امور 
زنان و خانواده نیز گفته اســت کــه از حضور زنان 
در ورزشــگاه برای تماشــای بازی با عراق حمایت 
می کنیم. هم زمان صحبت های ابراهیم رئیســی در 
جلسه ستاد ملی مقابله با کرونا هم منتشر شده که 
گفته «مسابقات ورزشــی و برپایی نمایشگاه ها باید 
با رعایت دقیق و جدی شــیوه نامه های بهداشتی و 
با حضور محدود علاقه مندان همراه باشد و در این 
زمینه وزارتخانه های مسئول موظف اند با همکاری 
وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی تدابیر 

لازم را در این زمینه به کار گیرند».
نکته عجیبی که در  این  بین وجود دارد، دســتور 
رئیس جمهور برای ورود تماشــاگران به ورزشــگاه 
در آســتانه حضور اینفانتینو در تهران یا در آســتانه 
حساس شــدن فیفــا بــرای مســئله ورود زنان به 
ورزشگاه ها در ایران است. این مسئله هنوز هم ذهن 
بســیاری از علاقه مندان به فوتبال را درگیر کرده که 
چطور ممکن است مجوز ورود محدود تماشاگران 
به ورزشگاه های روباز در ایران صادر نشود و مجوز 
ورود صددرصدی به بعضی از مراسم ها در فضای 
سرپوشیده بدون هیچ گونه محدودیتی صادر شود؟ 
با کنار هم گذاشــتن این پرســش ها با دستور جدید 
رئیس جمهور مبنی بر تماشــاگر داشــتن بازی های 
ورزشی و البته تسهیل مسئله ورود زنان به ورزشگاه 
برای بــازی تیم ملی ایــران با عراق، این پرســش 
مطرح می شود که چه کسی قرار است زنان ایرانی 

را به ورزشگاه ببرد؛ رئیس جمهور یا رئیس فیفا؟

رئیسی یا اینفانتینو

چه کسی زنان را به ورزشگاه می برد؟

عاطفه احمدی، بانوی برتر اسکی آلپاین ایران، این روزها 
حال خوشــی دارد. خوشــحالی او به خاطر حضورش در 
المپیک زمستانی است؛ بازی های بزرگی که گرفتن مجوز 
آن، حداقل برای اســکی بازان زن ایرانی راحت نیست. 
عاطفه در این پنج ســال اخیری که عضو تیم ملی اسکی 
آلپاین بوده، همیشــه نفر اول کشــور شــده و حالا هم با 
اختلاف زیاد نســبت به رقبایش، توانسته بالاترین پوئن 
را برای المپیک کســب کند. ســهمیه ای که این ورزشکار 
به دســت آورده در رشــته مارپیچ کوچک است. المپیک 
زمستانی ۲۰۲۲ از چهارم فوریه (۱۵ بهمن جاری) در پکن 
برگزار می شود و احمدی نیز تا به این لحظه به عنوان تنها 
نماینده زن اســکی ایران در این بازی هــا حضور خواهد 
داشــت. دقایقی با او هم صحبت شدیم تا از آمادگی اش 
در آستانه این آوردگاه مهم برایمان بگوید. گفت وگوی او 

را با «شرق» می خوانید.

 بالاخره به آرزویتان رســیدید و ورودی المپیک را  �
گرفتید.

بلــه، واقعا خیلی خوشــحالم که نتیجــه زحماتم را 
دیدم. حق مــن این بود که چهار ســال پیش به المپیک 
بروم (۲۰۱۸ پیونگ یانگ) ولی متأسفانه بنا بر دلایلی این 

اتفاق نیفتاد. در این چهار ســالی که گذشت همه جوره تلاشم را کردم که 
جای هیچ اما و اگری نباشــد و حضور در المپیک پکن تضمین شــده بود؛ 
طوری که در پنج سال اخیر هر مسابقه که برگزار شده، من نفر اول کشور 
بودم. در مجموع ۱۲ مســابقه انتخابی بــرای ورودی و پوئن این بازی ها 
دادم که در همه آنها به جز یک مســابقه اول شــدم. در آن مسابقه  هم 

سرماخورده بودم که نفر دوم شدم.
 پس دیگر الان حضورتان در پکن قطعی است؟ �

بله صد درصد اســت. بخشــی از این ۱۲ مســابقه انتخابی که گفتم، 
مربوط می شــود بــه تورنمنت بین المللی ترکیه کــه دو هفته پیش بود. 
من آنجا یک مــدال طلا و دو نقره گرفتم. در واقع با نتایج و امتیازاتی که 
در ترکیه گرفتم ۹۵ درصد راه را برای المپیک رفتم و برای همه مســجل 
شــد که در مارپیــچ کوچک به امتیاز مد نظر رســیده ام، اما با توجه اینکه 
فدراســیون برنامه ریزی کرده بود که همه نفرات برای ســهمیه المپیک 
باید در ســه مرحله انتخابی داخلی هم شــرکت کنند، اینجا هم مسابقه 
دادم. البته چون اختلاف امتیازم با نفر دوم خیلی زیاد بود، مســابقه آخر 

را دیگر کنسل کردند.
 دلیل اینکه گفتید باید چهار سال پیش به المپیک می رفتید اما نشد،  �

چه بوده است؟
طبق مصوبه فدراســیون اســکی در آن دوره، فقــط پوئن فیزها برای 

کســب سهمیه ملاک بود. پوئن فیز هم امتیازی است که فرد در رده بندی 
جهانی دارد. آن زمان ۱۱ مســابقه داخلی برای مــا برگزار کردند که من 
در ۹ مســابقه نفر اول شدم، یکی را دوم شــدم و یکی را هم اوت کردم. 
چــون من آن موقع ســال  اولی بود که کد فیز را فعــال کرده بودم و تازه 
وارد رده بندی جهانی شده بودم، کسی دیگر به نتایج من در انتخابی های 
داخلی توجهی نکرد و رفتارشــان ناعادلانه بود. برای همین چون امتیاز 
فیز من خیلی بالا نبود، فروغ عباســی را اعزام کردنــد؛ اما برای المپیک 
پیش رو شرایط خیلی مناسب تر شد و مجموع امتیازات فیز و داخلی را با 

هم محاسبه کردند تا نفر برتر صاحب سهمیه شود.
 الان رنکینگ جهانی تان چقدر است؟ �

من الان ۱۱۵ هســتم. واقعا اینکه بتوانی در شرایط ایران به این امتیاز 
برسی خیلی سخت اســت. به صراحت بگویم من به زور توانستم خودم 
را به این مرحله برســانم. فقط باید مســابقه بدهی تــا پوئن فیزت ارتقا 

پیدا کند.
 درباره امکانات و شــرایط هم که فکر می کنم دیگر نباید ســؤالی  �

پرسیده شود، چون مشکلات همیشه پا برجاست.
بله ما متأســفانه در ایران در سال دو ماه بیشتر برف نداریم. مسابقات 
آغــاز فصل ما ترکیه بــود که اول ماه رفتیم. قبــل از آن هم ۲۰ روزی به 
ســوئیس رفتم تا در یکی از کمپ های این کشــور تمریــن کنیم و آماده 

شویم. من چون بورسیه کمیته بین المللی المپیک هستم، 
توانســتم از این امتیاز اســتفاده کنم و مدتی در این کمپ 

باشم.
� با توجه به این وضعیت الان آمادگی تان چطور است. 
به هرحال هرچه باشــد از ســایر رقبا عقب هســتید؛ دو 
ماه تمرین روی برف آماده ســازی خوبی برای حضور در 

بازی های المپیک نیست.
الان شــرایطم خوب اســت امــا خب شــرایط نباید 
به گونه ای باشــد که ما تا قبل اعزام به رویدادها، مدام در 
مسابقات انتخابی شرکت کنیم. مسابقه بیش از حد بدن 
ورزشــکار را خسته می کند. من در این مدت چند انتخابی 
دادم که همین خســته ام کــرد. باز جای شــکرش باقی 
اســت که دو انتخابی آخر کنسل شــد. الان یک هفته ای 
را اســتراحت می کنم تا ریکاوری شــوم و بعد هم زودتر 
راهی پکن می شــویم تا قبل از شروع بازی ها آنجا تمرین 
کنم. مشــکل دیگر اینکه هنوز سرمربی تیم ملی را تعیین 
نکرده اند و من آنجا بدون مربی هســتم. البته ســرمربی 
همراه من می آید اما چون من به مربی خودم عادت دارم، 

شرایط برایم سخت می شود.
� شما همچنان با سمیرا زرگری تمرین می کنید؟

بله، مــن چهار ســال پیــش کــه بورســیه المپیک 
سولیداریتی شدم، خانم سمیرا زرگری هم به عنوان مربی ام با من بورسیه 
شــدند و تا به الان (المپیک پکن) قانونا اجازه کُچینگ من را دارند. ایشان 
حتی در اردوی ســوئیس هم همراه من بودند. این شــیوه که فدراسیون 
اســکی در فاصله کم  مانده تا مســابقات مربیان را تعویض می کند اصلا 
خوب نیســت و به ضرر ورزشکار اســت. من سال هاست که به کُچ خانم 
زرگری عادت کرده ام و عاقلانه این است الان که سهمه را گرفته ام ایشان 
در کنارم باشــند، اما با این اوصاف مجبورم در المپیک هم تلفنی با او در 
ارتباط باشم. درست مثل مسابقات جهانی پارسال که تا پنج دقیقه قبل از 
اینکه استارت بزنم داشتم با ایشان تلفنی صحبت می کردم. البته پارسال 
ایشان ســرمربی تیم ملی آلپاین بودند اما چون مشکل ممنوع الخروجی 

برایشان به وجود آمد، نتوانستند تیم را در ایتالیا همراهی کنند.
 در آخر فکــر می کنید در اولیــن تجربه حضورتــان در بازی های  �

المپیک، چه نتیجه ای بگیرید؟
من مدال های بین المللی و آســیایی زیادی دارم اما باید این را بگویم 
که در یک جنگ نابرابر با رقبایمان قرار داریم. اصلا ســطح ما با اســکی 
اروپا قابل مقایســه نیست. با دو ماه در سال اسکی کردن نمی شود انتظار 
ویژه ای داشــت. شرایط تمرینی ما با اروپایی ها اصلا قابل مقایسه نیست. 
امیدوارم بتوانم بهترین خودم باشــم و حداقل اینکــه از خط پایان عبور 

کنم.

عاطفه احمدی، نفر اول اسکی آلپاین زنان ایران
مربى ام تلفنى من را کُچ مى کند
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